



裘錦秋中學(屯門)
Ju Ching Chu Secondary School (Tuen Mun)

地址：香港屯門楊青路 28 號

Address: 28 Yeung Tsing Road, Tuen Mun, Hong Kong

網址 Web site: <http://www.jcctm.edu.hk> 電話 Tel.: (852)-2461 1555 傳真 Fax: (852)-2464 6161 電郵 E-mail: mail@jcctm.edu.hk

家長通告 2025-2026/004
學生申請攜帶或借用平板電腦

敬啟者：

為提升學習效能及促進自主學習，同學現可申請攜帶已登記的平板電腦或借用平板電腦於學校進行學習活動。

附件的「可接受使用政策」旨在確保同學在校園內正確使用電子工具、互聯網絡及通訊，培養同學成為負責任的數碼公民。

因此，家長及同學必須詳閱學校「可接受使用政策」(附件)、明白其規定及限制、了解訂立政策的目的及違反政策所帶來的後果。現特奉函 台端，敬請查照。請於九月十三日（星期五）或以前回覆此通告為荷。

請 貴家長與校方保持緊密溝通，加強家校合作，共同培育孩子的學習和成長。如有查詢，可致電 2461 1555 與麥斐主任聯絡。

此致
貴家長

裘錦秋中學(屯門)

陳月平校長謹啟

二零二五年九月三日



裘錦秋中學(屯門)
Ju Ching Chu Secondary School (Tuen Mun)

地址：香港屯門楊青路 28 號

Address: 28 Yeung Tsing Road, Tuen Mun, Hong Kong

網址 Web site : <http://www.jcctm.edu.hk> 電話 Tel. : (852)-2461 1555 傳真 Fax : (852)-2464 6161 電郵 E-mail : mail@jcctm.edu.hk

Parents Circular 2025-2026/004
Student Application for Bringing or Borrowing Tablet Computers

Dear Parents/Guardians,

To enhance learning effectiveness and promote self-directed learning, students may now apply to bring their registered tablet computers or borrow school-owned tablets for use in learning activities at school.

The attached "Acceptable Use Policy" aims to ensure that students use electronic tools, the internet, and communications responsibly on campus, helping them become responsible digital citizens.

Therefore, both parents and students must carefully read the school's "Acceptable Use Policy" (see attachment), understand its rules and limitations, and be aware of the purpose of the policy and the consequences of violating it. This notice is issued for your reference. Please kindly respond to this notice by **Friday, September 13**.

We encourage parents to maintain close communication with the school to strengthen home-school cooperation and support students' learning and growth. For any inquiries, please contact Mr. Mak Fei at 2461 1555.

Yours faithfully,

Chan Yuet Ping
Principal

September 3, 2025